
Referat	fra	udvalgsmøde	i	ridehusudvalget	d.	24.	Juni	2020	
	
Deltagere:	Henning,	Benny,	Mark	og	Allan	(referat)	
	
Udvalget	var	samlet	for	gennemgå	ridehuset,	med	henblik	på	fremtidige	vedligeholdelse	og	forbedringer.	Vi	
fandt	frem	til	nedenstående	prioriteret	liste:	
	

1) Vinduer	i	cafeteriet	trænger	kraftigt	til	udskiftning.	Bundrammen	er	så	rådden,	at	der	er	fare	for	at	
fugt	og	råd	spreder	sig.	Henning	ser	på	hvilke	muligheder	der	er	hht.	Materialer,	pris	o.s.v.	

2) Nye	lamper	på	udvendig	side	af	ridehuset	(langs	vejen)	samt	orienteringslys	ved	indgang	og	indenfor	
porten	ved	kontakter,	så	man	kan	finde	vej	i	mørket.	Tilbud	modtaget	på	arbejdet,	i	alt	kr.	3.500	–	
4.000,-	

3) De	eksisterende	rammer	og	ophæng	på	spejle	er	stærkt	medtagne	og	selve	spejlene	trænger	til	
udskiftning	.	Udvalget	så	på	muligheder	for	placering	og	en	ny	opsætning	på	begge	sider	af	porten.	
Det	er	muligt,	at	flytte	eksisterende	reklameskilte	til	anden,	lige	så	synlig	placering,	der	pt.	er	ledig.	
Allan	undersøger	priser.	

4) Udvalget	så	ligeledes	på	containerne	foran	ridehuset.	De	trænger	til	en	omgang	sandblæsning	og	
maling!	Henning	og	Allan	undersøger	muligheder.	

5) Ridehusgavlen	er	stærkt	angrebet	af	sol,	vind	og	vejr.	Udvalget	drøftede	dette	og	blev	enige	om	at	
afvente	en	evt.	forlængelse	af	ridehuset.	Udskiftning	af	plader	bør	igangsættes	indenfor	5	år.	Udgift	
til	materialer	til	renoveringen	antages	at	være	ca.	40.000,-	

	
Udvalget	foreslår	arbejdsdag	i	ridehuset	d.	14.	September	2020	fra	kl.	16.	
	


